
10% Cashback Offer T&Cs ENG 

Participating cards: Visa premium credit products issued by all banks of UAE, Qatar, Kuwait (all banks that are able 
do OCT). 

 

Period: 27.07.23-25.08.23  

 

Transactions in 4 corridors: France, Italy, UK , Spain 

 

Additional conditions for transactions eligible for cashback:  
• CP purchase transaction only (i.e.TC-05 Sales Drafts / Purchase Transactions (Default) at Face-to-face (F2F) / 
Point of Sale (POS))  
• 10% cashback on total spend value of sum of all transactions over $1000 (equivalent in applicable local currency)  
• Total spend must reach $1,000 to qualify for cashback  
• Max cashback value is $100. (equivalent in applicable local currency)  

 

• Spend is restricted to specific Fashion-related Merchant Categories:  
 MCC: 5999 (MISC SPECIALTY RETAIL), 5661 (SHOE STORES), 5948 (LUGGAGE/LEATHER STORES), 5311 
(DEPARTMENT STORES), 5137 (UNIFORMS & COMMERCIAL CLOTHING),  5949 (FABRIC STORES), 
7296 (CLOTHING/RENT/COSTUME/UNIFO), 5699 (MISC APPAREL/ACCESS STORES), 5611 (MEN/BOYS 
CLOTHING/ACC STORES), 5621 (WOMENS READY TO WEAR STORES), 5631 (WOMENS ACCESS/SPECIALTY), 5641 
(CHILDREN/INFANTS WEAR STORES), 5651 (FAMILY CLOTHING STORES), 5655 (SPORTS/RIDING APPAREL STORES), 
5681 (FURRIERS AND FUR SHOPS), 5691 (MENS/WOMENS CLOTHING STORES), 5698 (WIG AND TOUPEE STORES), 
5697 (TAILOR/SEAMSTRESS/ALTERS) 

 

The award cashback amount will be granted to the cardholder in the following manner:  
• Through Original Credit Transaction (OCT). the issuer shall be OCT-enabled so that the transaction can be 
processed  
•  Money Back awards will be accumulated for the whole Period and paid after its end, but not later than 30 
September 2023. 
 • Statement credit message will contain the following wording: “Visa Cashback”  
• 1 (cardholders to receive one cashback credit at end of campaign)  
• The cashback award value would be $100. It would be granted to the cardholder in the UAE, Qatar, Kuwait 
equivalent of local currency.  

 

Campaign conditions are similar for UAE, Qatar, Kuwait  

 

The total cashback fund is limited. Visa has the right to finish the campaign upon the cashback fund utilization on 
its own discretion.  

 

The offer is subject to the VBN issued on 16 June 2022 regarding Money Back Campaigns in CEMEA 

 

  



10% Cashback Offer T&Cs AR 

 % 10عرض استرداد نقدي   -الأحكام والشروط

ي الإمارات العربية المتحدة، قطر، والكويت  Visa Premiumبطاقات : البطاقات المؤهلة للمشاركة
 
الائتمانية الصادرة من الأعضاء ف

  OCT )التي تصدر هذه البطاقات البنوك جميع)

  2023أغسطس  25حتى  2023يوليو  27صلاحية ميزة استرداد الأموال )الفترة(: من 

 و اسبانيا  قنوات: فرنسا، إيطاليا، المملكة المتحدة 4المعاملات عبر 

 :نقدي استرداد التي تسمح بالحصول على للمعاملات إضافية شروط

  فاتورة المب \عمليات الشراء الحالية فقط )المعاملات الشخصية(( يعاتTC-05 Sales Drafts في نقاط البيع) 

 بالعملة  يعادله ما) 1000$ تتعدى التي عملياتالمن مجموع  الكامل الإنفاق قيمة إجمالي على٪ 10 بنسبة نقدي استرداد

 (المحلية

 :الاسترداد نقديللتأهل لعرض  من عملة البطاقة 1000$ما يعادل  نفاقلايجب أن يساوي ا حد الإنفاق 

  ما يعادله بالعملة المحلية(  100$ هو قيمة استرداد الأموالالأقصى لالحد( 

 و الموضة زياءللأفئات محددة من تجار التجزئة  علىنفاق لااتصر يق:  

 

المحال  5311,  والجلودمتاجر التجزئة لحقائب السفر و  5948, متاجر التجزئة للأحذية 5661, متاجر التجزئة المتخصصة 5999

متاجر  5699  ,متاجر التجزئة للملابس الرجالية / النسائية 5691 ,متاجر التجزئة للملابس العائلية 5651,  الشاملةو المتاجر 

متاجر التجزئة للملابس الرياضية / ركوب  5655  ,متاجر التجزئة للملابس النسائية الجاهزة 5621  ,التجزئة لمختلف الأكسسوار

  ,متاجر التجزئة الرجالية/ ملابس الأولاد / متاجر الإكسسوارات 5611  ,باكسسوارات النساءمتاجر التجزئة الخاصة  5631, الخيل

متاجر التجزئة لبيع ملابس الأطفال  5641 ,متاجر التجزئة لبيع الأقمشة 5949  ,الفراء بأزياءمتاجر التجزئة الخاصة  5681

 ،التجزئة للملابس التجارية و العمالمتاجر  5137,  متاجر التجزئة للخياطة والموضة 5697 ,والرضع

 متاجر التجزئة لبيع الملابس وإيجارها / البدلات/ والملابس الموحدة 7296 ,متاجر التجزئة لبيع الشعر المستعار 5698

 :التالية بالطريقة البطاقة لحامل النقدي ستردادالامبلغ  منح سيتم

 الأصلية الائتمان معاملة خلال من (OCT) الأصلية ليتم معالجة  الائتمان يجب أن تكون جهة الإصدار مفعلة لمعاملة بحيث

 المعاملة. 

 2023 سبتمبر 30 يتجاوز لا موعد فيتدفع بعد انتهاء المدة  ولكامل فترة العرض  سترداد النقدياحتساب الا. 

 نقدي استرداد: "التالية الصياغة على الحساب بكشف الخاصة الائتمان رسالة ستكون Visa" 

 الحملة نهاية في واحد نقدي استرداد على سيحصل البطاقة حامل 

 لاقيمة  ستبلغhيعادل بما والكويت وقطر المتحدة العربية الإمارات في البطاقة لحامل وسيمُنح. 100$ الممنوح نقديال سترداد 

 .المحلية العملة

 لتقديرها وفقًا الاسترداد النقدي صندوق ذانفاست عند الحملة إنهاءها في بحق VISA تحتفظ. محدود النقدي الاسترداد صندوق إن إجمالي

 .الخاص

 وإفريقيا.  الأوسط والشرق أوروبا وسط في الأموال استرداد المتعلقة بحملات 2022يونيو  16الصادرة في  VBNل يخضع العرض 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Printemps Paris T&Cs ENG 

 

Offers dedicated to foreign individual customers, upon subscription to Club Printemps loyalty program having a 
Visa card.  

 
* IMMEDIATE DISCOUNT OF 5%: valid only once per person from 01/03/2023 to 31/03/2024 and Virtual Personal 
Shopper Service access in remote selling.  

 
The discount is applicable to all purchases made during the same day upon presentation of your valid original 
foreign passport and Visa Card to Printemps Paris Haussmann reception, excluding non-
participating brands, bookstore, food, institutes, services (Donor payments, Printemps Lists, Printemps Gift 
Card), Printemps.com & Second Printemps. This offer cannot be combined with other benefits, sales or on-going 
discounts or promotions.  

 
** 12% TAX REFUND: For residents outside the European Union (see conditions in store)  

 
*** A TEATIME AT BLEU COUPLE: This special offer is valid from 01/03/2023 to 31/03/2024 at Printemps Paris 
Haussmann upon presentation of your invitation.  

 
**** EXCLUSIVE PERSONAL SHOPPER SERVICE: This special offer is valid only for Premium Visa card 
holder (Platinum, Signature, Advanced & Infinite) once per person, from 01/03/2023 to 31/03/2024 
at Printemps Paris Haussmann. Booking process through Visa X Printemps platform.  

 



***** EXCLUSIVE VIRTUAL PERSONAL SHOPPER SERVICE IN REMOTE SELLING: This special offer is valid only for 
Premium Visa card holder (Platinum, Signature, Advanced & Infinite) once per person, from 01/03/2023 to 
31/03/2024.  

 
Booking process through Visa X Printemps platform.  

 
Exclusions may apply depending on the country. The personal shopper will inform the cardholder of the details of 
the exclusions during the service. Customers are responsible for all duties, taxes, customs fees and return costs.  

 

******16.66% of Tax refund only on Exclusive Virtual Personal Shopper Service in remote selling. 

 
*Offer is valid from 1st of January 2023 to 31st of March 2024 

 

  



Printemps Paris T&Cs AR 

 Printemps Parisالأحكام والشروط: 

  Club Printemps  جاشتراكهم في برنام عند Visaحاملي بطاقات  الأجانبالأفراد  خاصة بالعملاء العروض

والحصول على خدمة المتسوق الشخصي  01/03/2024إلى  01/03/2023%: سارٍ لمرة واحدة للشخص من 5خصم فوري بنسبة * 

  عن بعد. للبيع  الافتراضي

 الأجنبي الأصلي الساري هسفرجواز العميل لز ابرا مع ضرورةس اليوم في نف التي تمتينطبق هذا الخصم على جميع عمليات الشراء 

، ومتاجر الكتب، والطعام، التجارية الغير مشاركة علاماتال، وتسُتثنى  ,  Printemps Paris Haussmannعند استقبال  المفعول

 Secondو Printemps.comو  (Printemps Gift Cardو، Donor payment  ،Printemps Listsوالمعاهد، والخدمات )

Printemps.  

 جارية.  أخرى  أو أية خصومات أو عروض Printempsمزايا برنامج  او دمج يمكن إضافتهلا 

 لشروط في المتجر(ا اطلع على%: للمقيمين خارج الاتحاد الأوروبي )12سترداد ضريبة القيمة المضافة البالغة ا** 

: هذا العرض الخاص سارٍ لمرة واحدة فقط للشخص من BLEU COUPOLEفي رة فاخ TEA TIME ستراحةا*** 

  ابراز بطاقة دعوتكوعند  Printemps Haussmannلدى  01/03/2024إلى  01/03/2023

 ,Platinum)فقط  Premium: هذا العرض الخاص سارٍ لحاملي بطاقة للبيع عن بعد خبير التسوقالمميزة ل خدمةال**** 

Signature, Advanced & Infinite)  01/03/2024إلى  01/03/2023لمرة واحدة فقط للشخص من  

 Visa X Printemps منصة خلال من الحجز عملية

 الاستثناءات تطبق حسب البلد. المتسوق الشخصي سيعلم حمل البطاقة بكل التفاصيل عن  الاستثناءات و الخدمات. 

  الإرجاعحمل العملاء جميع الرسوم والضرائب والرسوم الجمركية وتكاليف يت

 ٪ من استرداد الضريبة فقط على خدمة المتسوق الشخصي الافتراضي الحصرية في البيع عن بُعد16.66******

 . 2024 مارس 31إلى  2023 يناير 1العرض صالح من * 

 

 

 

 

El Corte Ingles T&Cs ENG 

Visa Cardholders will need to visit the International Desk at El Corte Inglés Castellana, Marbella, Diagonal Stores in 
Spain, and Lisbon Store in Portugal to pick up their VIP Welcome Gift which includes a 10% Reward Card + VIP tapa 
& copa.  
 
The Visa Cardholders shall show at the International Desk the information about the Promotion received.  

 

The 10% Reward Card can be used by the Visa Cardholder for any purchases within the Merchant Selected Stores.  
 
The Reward Card accumulates the 10% balance for the following purchases at any El Corte Inglés store in 
Spain (when accumulated in Spain) or Portugal (when accumulated in Portugal).  



 

The VIP Tapas & Copa shall be granted to Visa Cardholders that will spend at least €150.00 in one purchase using a 
Visa Card at El Corte Inglés Castellana, Marbella, Diagonal Stores in Spain, and Lisbon Store in Portugal.  
 
When visiting the restaurant / cafeteria/Gourmet section, the Visa Cardholders will show the VIP Welcome Gift 
given to them at the start of their shopping and the Visa payment receipts (to be checked by the maitre).  

 

The VIP Personal Shopper Experience shall be granted to Visa Cardholders that will spend at least €300.00 in one 
purchase using a Visa Card at El Corte Inglés Castellana, Marbella, Diagonal Stores in Spain, and Lisbon Store 
in Portugal.  
 
When visiting the Personal Shopper section, the Visa Cardholders will show their Visa bank card together with Visa 
payment receipts (to be checked by the employee) after booking with at least 72hours in advance (see contact 
details below).  

 

*Offer valid from 1st June 2023 -1st of December 2023 

 

 

  



El Corte Ingles T&Cs AR 

 El Corte Inglesالأحكام والشروط: 

في إسبانيا  Diagonalماربيا، ومتاجر  في كاستيلانا و El Corte Inglesزيارة المكتب الدولي لـ  Visaيتوجب على حاملي بطاقات 

 VIP٪ + 10ومتجر لشبونة في البرتغال للحصول على هدية ترحيب خاصة بكبار الشخصيات والتي تتضمن بطاقة مكافآت بنسبة 

Tapa & Copa .يجب على حاملي بطاقات فيزا إظهار المعلومات حول العرض الترويجي في المكتب الدولي.و 

وتجمع بطاقة المكافآت  ٪ لإجراء أي مشتريات داخل المتاجر المختارة.10ت بنسبة استخدام بطاقة المكافآ Visaيمكن لحامل بطاقة 

)عندما تتراكم في إسبانيا( أو البرتغال )عندما تتراكم  في إسبانيا El Corte Inglés٪ من المشتريات التالية من أي متجر 10رصيد 

 في البرتغال(.

يورو في عملية شراء واحدة باستخدام  €150.00الذين سينفقون ما لا يقل عن  Visaلحاملي بطاقة  VIP Tapa & Copaسيتم منح 

في إسبانيا ومتجر لشبونة في البرتغال. عند زيارة  Diagonalفي كاستيلانا وماربيا، ومتاجر  El Corte Inglesبطاقة فيزا في 

يزا بطاقة الترحيب الخاصة بكبار الشخصيات ، سيظُهر حاملو بطاقة فGOURMET SECTION المطعم / الكافتيريا / قسم الذواقة

 المتجر(.مسؤول )ليتأكد منها  Visaالتي تمُنح لهم في بداية التسوق وإيصالات الدفع عبر بطاقة 

يورو على الأقل في عملية شراء  € 300.00الذين سينفقون  Visaتمُنح تجربة التسوق الشخصي لكبار الشخصيات إلى حاملي بطاقات 

 في إسبانيا ومتجر لشبونة في البرتغال. Diagonalفي كاستيلانا وماربيا، ومتاجر  El Corte Inglesفي  Visaواحدة باستخدام بطاقة 

بطاقتهم المصرفية مع إيصالات الدفع )ليتم التأكد منها من قبل  Visaسوق الشخصي، سيُظهر حاملو بطاقات تعند زيارة قسم الو

 ساعة على الأقل )انظر إلى تفاصيل الاتصال أدناه(. 72الموظف( بعد الحجز قبل 

 .2023ديسمبر  1إلى  2023يونيو  1* العرض ساري من 

 

 

 

 

 

 

 

The Bicester Collection T&Cs ENG 

All standard Visa Cardholders will be eligible for a saving of 10%. 

 

- Visa Premium Cardholders will be eligible for a saving of 10% and access to the Village's private suite, The 
Apartment.  

 

- Visa Infinite Cardholders will be eligible for a saving of 10%, complimentary Reserved Parking and Hands-free 
Shopping and access to the Village's private suite, The Apartment.  

 

*Offer available at The Bicester Collection across the following cities; Frankfurt, Munich, Milan, Brussels, Paris, 
Madrid, Barcelona, London, or Dublin.  

 



Eligibility: Available for all Visa Cardholders.  

 

Validity Date: 1 January 2023 until 31 December 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

The Bicester Collection T&Cs AR 

 The Bicesterالأحكام والشروط: 

 بطاقة  حاملي جميعVisa Standard 10 بنسبة خصم على للحصول مؤهلين.٪ 

  بطاقة حامليجميع Visa Premium الدخول الى قاعات إمكانية و٪ 10 بنسبة خصم على للحصول مؤهلينThe   

Apartment  في   الفاخرةThe Villages. 

 بطاقة جميع حاملي Visa Infinite وخدمة "التسوق خاصة  مجانية ومواقف٪ 10 بنسبة خصم على للحصول مؤهلين

 .The Villagesفي   الفاخرة  The Apartment الدخول الى قاعات وإمكانية المريح" 

 - مدريد - باريس – بروكسل - ميلان – ميونيخ – فرانكفورت :التالية المدن في The Bicester Collection في متاح العرض* 

 .دبلن - لندن - برشلونة

 .Visa تبطاقا حاملي لجميع متاح: الأشخاص المؤهلون

 .2023 ديسمبر 31 إلى 2023 يناير 1من : الصلاحية تاريخ


